
 
Jachetní oddíl TJ Lokomotiva Plzeň 

Zápis z jednání výboru dne 19.2.2025 
 

Přítomni: Smetana, Mudra, Smetanová, Juklová, Čechura      Omluven:  

             Projednané body:  

1. 8.3.2025 bude v Karlových Varech setkání klubů – sdružení Západočeského a Karlovarského kraje. 

Za náš oddíl oddíl pojede Jirka Martan. 

2. Příští týden odveze Ondra Klimeš do Prahy na servis člun s motorem Merkury 15HP (pro servis 

motoru včetně řízení a řazení).   

3. Příprava výroční členské schůze. 

4. Členové výboru si zvolili v souladu s organizačním řádem nového předsedu, od 8.3.2025 bude  

předsedou Martin Mudra, doplnění výboru proběhne v následujícím období. 

5. Na výroční členské schůzi je možné navrhovat změny Organizačního řádu. Případné návrhy na 

změny zasílejte na smetanak@seznam.cz   Výbor navrhuje  změnu organizačního řádu: bod 3.1. 

snížení věku člena volby výboru na 19 let (z původních 21).  

6. Jarní brigáda před zahájením jachtařské sezony bude v sobotu 15.3 a sobotu 22.3.2025 

7. K dnešnímu datu nemáme informaci zda některá lodní třída bude mít zájem o jarní soustředění 

v našem areálu před našim prvním závodem Bohemia Regata.  

8. Valná hromada ČSJ bude v Praze 29.3.2025. Za oddíl pojede Martin Mudra. 

9. V průběhu března bude provedena oprava komínů včetně jejich oplechování firmou APK STAV.  

10. Na jaře proběhne montáž venkovního osvětlení firmou KALSAT, doplnění štěrkové vrstvy a 

přehutnění celé plochy parkoviště firmou APK STAV. 

11. 8.3.20025 se bude konat 23. ročník tradičního turnaje smíšených dvojic v kulečníku KoKo (MDŽ). 

Pozvánku zašle na členy ředitel turnaje Honza Marian. 

12. Odsouhlasen hrazený pobyt Vojty Jukla 2.4.-2.5.2025. 

13. Provoz topení v zimním období: standardně se topí v klubovně ve středu a v sobotu. Pokud někdo 

potřebuje topení v dílně, bude se zapínat individuálně. Žádáme všechny, aby důsledně zavírali 

všechny dveře do místností, všude je nastavena minimální teplota. Pokud někde zůstanou otevřené 

dveře, čidlo zareaguje a otevře naplno ventil, kotel „přiloží“… Pak bohužel nešetříme, ale naopak 

zbytečně vyhazujeme peníze za topení...  

14. Opakované:  Upozornění pro čekatele členství - schvalování nových členů probíhá na výroční 

členské schůzi a na běžných pracovních členských schůzích. Osobní účast čekatele je pro jeho přijetí 

dle oddílových stanov nutná (mimo mládež).  

15. Opakované:  Inventura reklam, malá obsazenost, pokud někdo z členů by měl zájemce, kontaktujte 

Jirku „Zippa“ Čechuru. 

16. Opakované: stále se nedaří zasílání článků od závodníků a trenérů oddílovému webmasterovi Pepovi 

Hantonovi. Je to škoda, máme úspěšné závodníky a je čím se nejen členům pochlubit. Prezentace 

výsledků vylepšuje také naši pozici při získávání dotací. Hledání výsledků na webu sailing.cz nemusí 

zobrazovat úspěch, např. celkové umístění 50 místo může být 1.místo v kategorii U….  

 

Příští schůze VS: dle potřeby  
Zapsal  Karel Smetana 
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